
Beste Rietje,

Bijgaand de beantwoording van de (telefonische) vragen ChristenUnie: 
1. Is er iets meer bekend over de exploitatie van het Rabobankgebouw en de effecten voor de 

betrokken organisaties?
2. Is het overzicht van de Algemene Reserve Vrij Besteedbaar beschikbaar?

Antwoorden:
1. In deze fase (1) van het project is er nog geen informatie beschikbaar over de exploitatie van 

de Rabobank in de nieuwe situatie en de gevolgen voor de betrokken organisaties.
In fase 2 -als de raad daartoe besluit- staat de uitwerking van het programma van eisen (PvE) 
gepland en daaraan gerelateerde exploitatie (zie startnotitie, par 3.2 op pag. 9).  Op basis van 
het PvE wordt duidelijk welke ruimte betrokken (of nieuwe) organisaties waar nodig hebben, 
met een uitwerking van de bijbehorende geldstromen 
Dit heeft tot gevolg dat de exploitatie nu nog niet inzichtelijk is, te meer er straks ook met 
betrokken partijen overlegd c.q. onderhandeld moet worden. In fase 2 wordt exploitatie 
inzichtelijk met de gevolgen voor betrokken organisaties en het vergelijk ten opzichte van de 
huidige situatie. Het college wil op dit moment geen verkeerde verwachtingen wekken.

2. Dit is reeds eerder via de griffie aan de raad verstrekt en staat bij de stukken van vanavond 
(vertrouwelijk, te zien na inlog).

Met vriendelijke groet,
Piet la Roi


